
 

 

Verslag Commissievergadering Bestuur en middelen 

 
 

 

Datum: 22 – 06 -2016 

Tijd: 19:30 - 22:20 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer L. Linssen 

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden Joost van Beek (D66), Roy Coolen (SV), Jan Engelen (RO), Michel Graef 

(SV), Berry Hermans (RO), Leon van Kessel (PL), Peter van Melick 

(CDA), Maurice Schreurs (CDA) Gerry Teeuwen (RO) en Ad 

Thomassen (VVD) 

Aanwezige overige 

raadsleden  

Kaj Beurskens (D66), Jordi Custers (RO), R. Teluij (SV) en R. 

Flinsenberg (RO). 

Vervanging Hen Sleven (SV) vervangt H. Beurskens  

Portefeuillehouders Arno Verhoeven, Piet Verlinden, Stan Backus en Richard Verheul  

Ambtelijke 

ondersteuning 

Diana Noppers, Gerard Janssen, Leon Jeurnink 

Carmen Geraads en Erik Lucassen   

Derden De heren Arjan Schutgens en Sjoerd Reyners Accountants Deloitte 

tav agendapunt 6a 

De heer Peter Klerk van Advante bij agendapunt 9a.  

Publieke tribune 3 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening  

  De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij maakt 

melding van de afwezigheid van de heer Har Beurskens (SV), die wordt vervangen 

door de heer Hen Sleven.  

2 Vaststellen agenda  

  De vergadering wordt conform concept vastgesteld, met dien verstande dat 

agendapunt 9a, voor wat betreft de presentatie van Advante, geschiedt direct na 

agendapunt 6a. 

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  De besluitenlijst van de vergadering van 11 april 2016 wordt conform concept 

vastgesteld. 

4 Spreekrecht niet-commissieleden  

  Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5 Presentatie en thema's  

  Er is geen presentatie in deze vergadering 

6 Raadsvoorstellen  

6.a Jaarrekening en Jaarverslag 2015  

  De accountants geven een toelichting op het verslag van bevindingen. Er is nog 

onduidelijkheid over de bedragen van het Sociaal Domein. De Sociale 

Verzekeringsbank heeft (landelijk) een afkeurende verklaring gekregen, en hierdoor 

kunnen voor de gemeenten alleen goedkeurende verklaringen met beperking 
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worden afgegeven. De stagnerende vastgoedmarkt is van invloed op het 

weerstandsvermogen. Er staan nog veel panden te koop. De heer Sleven doet de 

suggestie om de te verkopen panden ook op de gemeentelijke website te 

vermelden, eventueel met verwijzing naar de gemeentelijke makelaar. Het pand in 

Neeritter, dat thans nog gebruikt wordt door Jong Nederland kan pas worden 

verkocht als voor deze vereniging een alternatief is.   

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 5 

juli 2016. 

6.b Bestemming Rekeningresultaat  

  In de door D66 aangereikte notitie met enkele suggesties voor onderhoud 

openbaar groen wordt positief ontvangen. De heer Hermans vraagt waarom 

groenonderhoud specifiek aandacht krijgt in het voorstel, en waarom niet bij de 

algemene reserve stoppen van dit geld, en pas oormerken voor onderhoud na een 

daartoe gedaan voorstel. Zeker gelet op de niet gehaalde taakstellingen en andere 

tegenvallers die nog zullen komen.  

De portefeuillehouder antwoordt dat er met name nu gekeken is naar zaken die de 

burgers het meeste aanspreken, zoals groenonderhoud, entree van de dorpen en 

veiligheid.  Het is verder aan de fracties om voorstellen te doen middels een 

amendement voor specifieke zaken, die thans niet in het voorstel zitten.  

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 5 

juli 2016. 

6.c Kadernota 2017  

  De cijfers zoals gepresenteerd op pagina 5 van de kadernota zullen worden 

aangepast aan de laatst bekende cijfers. Deze zullen volgen op woensdag 29 juni. 

De cijfers van de meicirculaire zullen daarin worden verwerkt.  

Afgesproken is dat de gelden die overblijven voor de drie decentralisaties ook 

daarvoor gebruikt gaan worden. Er zal zeker geld nodig zijn voor de uitvoering 

participatiewet en tegenvallende cijfers bij de Westrom. Reinigingsdienst Maasland 

en de Westrom gaan samen bekijken in hoeverre Maasland als werkbedrijf kan gaan 

fungeren, zonder concurrent te worden van de Westrom, maar elkaar versterkend. 

Er komt een convenant met de toeristenbranche over de hoogte van de 

toeristenbelasting (onder voorwaarde van goedkeuring van de gemeenteraad). Het 

tarief blijft dan tot 2020 op € 1,30. In de begroting wordt gerekend met een totale 

opbrengst van € 840.000,00. Het meerdere dat wordt opgehaald zal rechtstreeks 

teruggaan naar de toeristenbranche middels een verdeelsleutel, om investeringen 

mogelijk te maken. Tevens is onderzocht wat het zou beteken als kinderen 

vrijgesteld zouden worden van betaling van belasting. Om dezelfde opbrengst te 

genereren, moet dan een tarief van € 2,00 worden berekend.  

De heer Graef vraagt naar het gereserveerde bedrag van €30.000,00 voor aanleg 

glasvezel in het buitengebied. Hoe komt men aan dit bedrag, en wat moet hiervoor 

gebeuren. Dit geld is nodig voor onderzoek en dergelijke. Ook de provincie heeft 

hier een speerpunt van beleid voor gemaakt. Er zijn thans gesprekken gaande met 

een leverancier, voor “beglazing” van het buitengebied. Dit zou de gebruiker dan 
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extra € 10,00 per maand kosten.    

De heer Beurskens vraagt een reactie op de motie van D66 over de integratie van 

vluchtelingen. Het college staat in beginsel positief tegenover de motie, maar is 

daarbij gehouden aan de regels opgelegd van hogerhand. De heer Graef vraagt wel 

of er mogelijk een dekkingsvoorstel bij komt. De heer Beurskens meldt nog geen 

inzicht te hebben in kosten. De fractie Progressief Leudal merkt daarbij op ook te 

denken aan de vluchtelingen vrijwilligersorganisaties. De overige fracties zullen 

nog richting D66 rageren.  

De portefeuillehouder tenslotte, dankt het ambtelijke apparaat voor het vele werk 

van de in deze vergadering besproken jaarstukken. 

De toezegging 2015/420, over een apart te verschijnen notitie over de resultaten 

van Ôs dörp bij de kadernota kan voor wat betreft de commissie als afgehandeld 

worden beschouwd. 

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 5 

juli 2016. 

6.d 1e Rarap 2016  

  De heer Sleven wil graag nader geïnformeerd worden over de opbouw 

pensioenvoorziening wethouders. 

De heer Graef vraagt of de gelden nodig voor de zonnepanelen op 

gemeenschapshuis de Bombardon eenmalig zijn, of terugkomend. De heer 

Verlinden antwoordt dat het een lening is, die door de Bombardon terugbetaald 

moet worden in 15 jaar.  

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 5 

juli 2016.  

6.e Jaarstukken Veiligheidsregio  

  Mw. Teeuwen wil een motie indienen met als insteek dat de kosten die de 

gemeente maakt voor de veiligheidsregio niet hoger mogen zijn dan de daarvoor 

ven Rijkswege verkregen middelen. De portefeuillehouder legt uit dat op basis van 

de algemene  uitkering voor de post Veiligheid van alle gemeenten samen, door 

Leudal 7% aan de begroting van de Veiligheidsregio wordt bijgedragen. Dit is in de 

harmonisatiediscussie inmiddels besloten. Daarnaast spelen nog enkele andere 

zaken zoals arbeidshygiëne brandweer, preventietraject zoals brandveilig leven etc.  

Ook is er een dekking opgenomen t.l.v. de stelpost loon- en prijscompensatie.  

De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 5 

juli 2016.   

7 Vanuit de raad ingekomen stukken  

 Voor deze vergadering zijn er geen vanuit de raad ingekomen stukken 

 8 Aan de commissie gerichte stukken  

 Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

9 Stand van zaken  

9.a ONS Leudal  

  De heer Peter Klerk van Advante geeft middels een presentatie uitleg over een 

gehouden onderzoek naar de P-budgetten. De aanleiding was dat er geen 
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betrouwbare financiële vertaling van de fijnstructuur en de uitkomsten van het 

redesign-traject was, en er was gen betrouwbaar inzicht in, en grip op inhuur.  

Dit uitgebreide onderzoek bracht naar voren dat diverse processen en 

administraties niet goed op elkaar afgestemd waren, en dat er onduidelijkheid was 

over de rollen. Doel van het onderzoek was om duidelijke en betrouwbare 

informatie te krijgen die kan dienen als sturingsinformatie, en de afspraken te 

borgen, zodat er grip blijft. Daarnaast bleek dat de ABC inkoopanalyse niet 

bruikbaar is om grip te krijgen of om goede sturingsinformatie te krijgen voor 

inhuur.  

Conclusies: er is nog niet zoveel bezuinigd op de P-taak dan eerder aangenomen. 

De organisatie gaat er vooralsnog  wel van uit dat de P-taakstelling van 

1.000.000,00 gehaald wordt in 2018. Hiervan is inmiddels € 207.000,00 

gerealiseerd. 

Er zijn thans goede afspraken gemaakt over de begrippen inhuur “smal”, de 

landelijk gehanteerde term, bruikbaar voor benchmarking, en de term inhuur 

“breed”, met name gebezigd voor advisering door derden. De budgetten zijn overall 

toereikend, en de processen zijn geborgd.  

Hoewel benadrukt wordt dat er niets verandert in de taakstelling, en alle posten wel 

goed geboekt zijn in de gemeentelijke systemen, maar door verkeerde interpretatie 

een ander beeld is ontstaan, overheerst bij de commissieleden een gevoel van 

boosheid. Men hoopt dat door dit onderzoek, en de borging van de opgedane 

kennis dat dit soort verrassingen in de toekomst achterwege blijven. 

 

Mw. Noppers geeft een korte presentatie over het plan van aanpak naar aanleiding 

van bibliotheekcasus. Het plan wordt thans uitgevoerd. Er komen diverse trajecten, 

met e-learning, intervisie etc. Ook is er een strategisch personeelsplan dat moet 

helpen de juiste mensen op het juiste ogenblik op de juiste plaats in te zetten.  

De commissie neemt hiervan kennis, en zal blijvend geïnformeerd worden over het 

vervolg.      

9.b Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen 

10 Ter afsluiting  

10.a Mededelingen  

  Er zijn geen mededelingen 

10.b Rondvraag  

  Er is niets voor de rondvraag 

10.c Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 22:50 uur onder dankzegging voor de 

geleverde inbreng. Hij wenst iedereen een prettige vakantie. De volgende 

commissievergadering bestuur en middelen is op 14 september 2016.  

 


